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This groundbreaking volume, never before published in the United States, at last
introduces the interior life of George Orwell, the writer who defined twentieth-century
political thought. Written as individual books throughout his career, the eleven
surviving diaries collected here record Orwell's youthful travels among miners and
itinerant laborers, the fearsome rise of totalitarianism, the horrific drama of World War
II, and the feverish composition of his great masterpieces Animal Farm and 1984
(which have now sold more copies than any two books by any other twentieth-century
author). Personal entries cover the tragic death of his first wife and Orwell's own
decline as he battled tuberculosis. Exhibiting great brilliance of prose and
composition, these treasured dispatches, edited by the world's leading Orwell scholar,
exhibit "the seeds of famous passages to come" (New Statesman) and amount to a
volume as penetrating as the autobiography he would never write.

作者介绍: 

乔治•奥威尔（1903—1950），英国伟大的人道主义作家、新闻记者和社会评论家，传
世之作《一九八四》、《动物农场》脍炙人口，历久弥新，被誉为“一代英国人的冷峻
良心”。

编者英国戏剧、传记学者，奥威尔研究专家彼得•戴维森（Peter Davison）。
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书评

这本日记最吸引我是奥威尔在穷困潦倒里跟下层人民混在一起所记录的一切。一个人又
穷又有学识，并不一定能将他所处的环境和人描写得十分清楚，我想这其中有自尊心作
祟，一个知识分子总是有诗意化的企图，也就是说他在写作的时候并不坦诚，不能够客
观冷静地描写。 而奥威尔的日...  

-----------------------------
记得第一次读《1984》和《动物农庄》的时候，我就兴冲冲跑去搜乔治·奥威尔的资
料，想看看他是什么时候被枪毙的。
当时我想的是，如果没有在苏联生活的经历或者没有经历过“文革”时期的中国，只凭
想象，断然写不出如此一针见血的小说。而一旦有这种生活经历，写出这种对“赵家...
 

-----------------------------

-----------------------------
文/严杰夫
在许多人看来，奥威尔的一生足以被称为“悲剧”。在家庭背景上，他出生于一个“没
有钱的中产阶级家庭”；在事业上，奥威尔的写作生涯并不顺利，直到晚年，他的作品
才获得真正的认可，而无论是在缅甸的五年公务员生涯，还是二战时在BBC短暂的播音
岁月，也都很难称得...  
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